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CONTOUR INTERVAL 5 METRES .
EQUIDISTANCE DES COURBES DE NIVEAU 5 METRES

Contours have been generated from Digital Elevation Models
Les courbes de niveaux ont été des modéles d'élevation digiteaux.

All Elevations in Metres above Canadian Geodetic Datum
Toutes les élévations en metres sont cotées par rapport au Réseau Géodésique Canadien
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The accuracy of this map complies with mapping standards. This map
displayed at 1:10,000, complies with accuracy and content normally associated
with 1:10,000 mapping. Notations of mean high water levels are intended for information
purposes rather than accuracy, and therefore should not be considered definitive. In
heavily wooded areas contours have been estimated. For more information concerning
accuracy and content of this map, please contact Nova Scotia Geomatics Centre, Amherst, NS.
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\ 1S ‘ \ * \ al'échelle 1:10,000. Les notations relatives aux niveaux moyens des hautes eaux
sont incluses pour information seulement et ne devraient pas étre considérées
comme définitives. Dans le cas des surfaces fortement boisées, les courbes ont été
évaluées. Pour obtenir de plus amples renseignements sur 1" exactitude et le contenu
de cette carte, priere de communiquer avec le Centre Géomatique de la Nouvelle-Ecosse, Amherst, N.-E.
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